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Aanschaf toedieningsmaterialen COVID-19 vaccinatie

Beoordeling

¢ Goed tot zeer goed
e We zijn tevreden met het resultaat en het proces. Mooi dat DVP al vroeg heeft

geanticipeerd op de aanschaf van extra (veiligheids)naalden en spuiten ter voorbereiding

op de COVID-19 vaccinatieoperatie. We zijn erg tevreden over het feit dat RIVM steeds

zo'n snelle marktscan heeft kunnen doen en op actueel aanbod heeft kunnen inspringen.
e Op dit moment zijn voldoende spuiten/naalden aangekocht, alleen worden deze niet altijd

op het benodigde moment geleverd. Dat komt omdat we eerder grote hoeveelheden

vaccins krijgen dan aanvankelijk werd verwacht en dat maakt aanvullende aankopen

noodzakelijk. Traject voor aankoop spuiten/naalden verloopt onder hoge spoed. Blijkt
soms lastig in te schatten wat nodig is.

¢ Goed om te reflecteren op de vraag of we hier van tevoren nog beter op hadden kunnen

anticiperen.
¢ Wat kan beter: Ten algemene was er in december al de vraag om een materiaalplan. We

hebben verschillende losse overzichten ontvangen, maar geen integraal plan/scenario’s.

Aanschaf Veklury (remdesivir)

DVP heeft vanaf juni 2020 in eerste instantie remdesivir (niet-geregistreerd) en later Veklury

(Europees geregistreerd) aangeschaft; dit is een virusremmer die gebruikt kan worden bij de

behandeling van Covid-patiénten. In de zomer en het najaar van 2020 ontstonden er tekorten aan

het middel, door de plotselinge grote vraag. Om de uitgifte te reguleren heeft DVP het product op

patiéntniveau uitgeleverd, volgens de werkwijze voor calamiteitenproducten. Dit zorgde voor een

enorme werkdruk bij de afdeling vaccinvoorziening van DVP. Toen het product in ruimere mate

beschikbaar was, is daarom overgestapt op het uitleveren van grotere hoeveelheden zodat

ziekenhuizen een voorraad konden aanleggen. Na berichten van de WHO waarin de toegevoegde
waarde van Veklury in twijfel werd getrokken, nam de vraag eind 2020 sterk af. DVP heeft daarom

voor 2021 vooralsnog geen nieuwe bestellingen uitstaan bij de leverancier.

Beoordeling

« Zeer goed.
+ We zijn tevreden met het resultaat. DVP was alert, goed bereikbaar in hectische tijden en

dacht goed mee.

s+ Proces liep ook naar tevredenheid. De communicatie bij vragen, twijfels, problemen e.d.

verliep soepel, snel, correct en prettig. DVP denkt goed mee over oplossingen bij

problemen.
¢ Aanschaf Veklury vormt daarmee best practice voor andere projecten. DVP pakt goed haar

rol, op een prettige, collegiale manier en doet haar werk efficient en met kennis van zaken.

Ze zijn altijd (ook buiten kantooruren en in het weekend) goed bereikbaar en altijd bereid

om te helpen oplossingen te vinden en benodigde informatie (snel) aan te leveren.

Aanschaf BCG-vaccins

« Hiervoor geldt hetzelfde als de beoordeling van aanschaf veklury.

Opzet CIMS

Beoordeling

+ Voldoende tot goed (maar omdat project nog loopt nu nog niet te zeggen)
¢ CIMS is nog in ontwikkeling in de zin dat nog niet alle decentrale registratiesystemen

gekoppeld zijn en de database nog niet gebruikt wordt voor de doelstellingen waarvoor het

gemaakt is. Daarmee is het nu nog niet te zeggen of resultaat naar tevredenheid is.

e De samenwerking met RIVM rondom CIMS is soms moeilijk geweest, maar we zijn er

steeds goed uitgekomen. Er zijn ook heel veel andere partijen betrokken om CIMS

werkend te krijgen en voorzien van de juiste info. Dat is een taai proces. Voor ons en voor

het RIVM zelf.



De inspanningen van RIVM om CIMS tot een succes te maken zijn enorm geweest. Daar

heeft VWS waardering voor.

Voorbereidingen COVID-19 vaccinatie CAS/BES

Beoordeling: zeer goed

De vaccinatiecampagne is op alle eilanden succesvol gestart. Het RIVM heeft de

opslagcapaciteit voor de eilanden geregeld, het personeel getraind om goed om te gaan

met deze opslagfaciliteiten, meegekeken op de voorbereidingen van de uitvoering en het

transport georganiseerd.
VWS is tevreden over dit proces. Het RIVM heeft gedurende het hele traject voor de

vaccinaties op de CAS/BES kunnen realiseren wat werd gevraagd of door hen is toegezegd.
Vanaf september is veel contact geweest tussen ZJCN / PDC-19 en RIVM. Als er nog

vragen beantwoord moesten worden, wisten VWS en het RIVM elkaar ook buiten de

structurele overleggen goed te vinden. Ook als het RIVM om advies werd gevraagd, wisten

zij dit snel en kwalitatief goed te organiseren.
Het enige kleine verbeterpunt dat VWS aan wil dragen is dat er soms sneller/pro-actiever
contact kan worden gezocht met de beleidsmatige kant, als dat nodig is om verder te

komen met een deel van het project.

Het is uiteindelijk een heel concreet project (vaccins organiseren op de eilanden) met een

vrij helder afgebakend tijdspad en een groot maatschappelijk belang. Daarnaast bestaat

het project uit verschillende facetten en heeft het een sterke koppeling met beleid, wat het

heel interessant maakt. In dit project komt goed naar voren wat het RIVM kan realiseren

in de uitvoering (regelen van opslag, plannen van vaccins, trainen van personeel, toetsing

van voorbereidingsplannen, vervoer van vaccins).
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